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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:891 Konkurrenskraftsutredningen för Sveriges åkerier

Den 19 april 2017 tog riksdagen beslut om ett tillkännagivande till regeringen 
att tillsätta en utredning för att skyndsamt stärka den svenska åkerinäringens 
konkurrenskraft.

Regeringen har ännu inte tillsatt denna utredning eller genomfört 
tillkännagivandet och därmed inte genomfört det som trafikutskottet och 
riksdagen har beslutat om.

Det har nu snart gått tre år efter beslutet.  

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

När kommer konkurrenskraftsutredningen för Sveriges åkerier att tillsättas och 
därmed uppfylla riksdagens tillkännagivande?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-05
Besvaras senast
2020-02-12 kl. 12.00


